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The quasielastic collision of an electron with a hydrogen atom at high momentum
transfer is considered. Account of the nucleus motion after a kick with a few keV
electron leads to unexpected effects in shapes of the double differential cross sections,
calculated with the first and second Born approximations (SBA). We discuss the
way of numerical calculations of singular SBA integrals with use of the closure
approximation.

Рассмотрено квазиупругое столкновение электрона с атомом водорода при
большой передаче импульса. Учет движения ядра после удара электроном с энер-
гией несколько кэВ приводит к неожиданным эффектам в формах двойных
дифференциальных сечений, вычисляемых с использованием первого и второго
борновских приближений (SBA). Обсуждается способ численного расчета сингу-
лярных интегралов SBA с применением контактного приближения.
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